
OR-RM.0002.9.6.2021 

Protokół Nr XLII/21 

z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 30 czerwca 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   -Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   -I Zastępca Burmistrza Koronowa 

Pan Piotr Kazimierski   -II Zastępca Burmistrza 

Pani Alicja Tymek    -Skarbnik Gminy 

Pani Aleksandra Szews   -Sekretarz Gminy 

Pan Rafał Bułka    -Radca Prawny UM w Koronowie 

 

 

1.Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała zebranych, 

że obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - W związku  

z pandemią koronawirusa bardzo proszę wszystkich o zachowanie szczególnych 

środków ostrożności podczas obrad dzisiejszej sesji. 

 

2.Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk - Poproszę 

o potwierdzenie kworum na tabletach.  

Na podstawie listy obecności i potwierdzenia kworum na tabletach Przewodnicząca 

rady  Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk stwierdziła prawomocność obrad XLII sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie.  



W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Karwat. 

Radny Pan Maciej Szlagowski przybył na obrady sesji w pkt 3 porządku obrad. 

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Witam serdecznie: 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego, Zastępcę Burmistrza 

Koronowa Pana Sławomira Marszelskiego, Zastępcę Burmistrza Koronowa 

Pana Piotra Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, Sekretarza 

Gminy Panią Aleksandrę Szews, Radcę Prawnego urzędu Pana Rafała Bułkę 

oraz pracowników Urzędu. 

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo zarówno oglądających transmisję 

z obrad sesji, jak i tych najmłodszych mieszkańców, którzy w związku 

z ogłoszeniem wyników konkursu przybyli na dzisiejszą sesję. 

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przechodzimy do 

punktu trzeciego porządku obrad sesji, do wniosków dotyczących zmiany porządku 

obrad sesji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Szanowni Państwo 

czy są zmiany, czy są wnioski o zmianę porządku obrad sesji?  

Brak wniosków o zmianę porządku obrad sesji. 

Zatem porządek obrad sesji będzie wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany w porządku obrad sesji.  

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX i XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Koronowie.  

5. Wręczenie nagród w konkursie "Czyste Koronowo w 3D".  

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej.  

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach.  



8. Informacja Punktu Informacji Turystycznej, Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości  

i Promocji oraz Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniu Gminy Koronowo  

do sezonu turystycznego oraz wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym Nr 140/4 położonej  

w miejscowości Koronowo stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

12. Rozpatrzenie Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy za 

usługę w zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy Koronowo. 

 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

warunkowej przedwstępnej umowy darowizny z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej w Bydgoszczy spółka z o.o.. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych działek ewidencyjnych numer 134/3 i 134/5 położonych na 

terenie miasta Koronowo.  

16. Zapytania, wnioski, informacje.  

17. Składanie interpelacji.  

18. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

19. Zamknięcie obrad XLII sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX i XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Przechodzimy do 

punktu czwartego porządku obrad dzisiejszej sesji, do przyjęcia protokołu z obrad 

XXXIX i XLI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- Szanowni Państwo kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 



Za- 20 głosów, 

Przeciw- 0 głosów, 

Wstrzymujące się- 0 głosów. 

Nieobecna radna Katarzyna Karwat. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

- Zatem teraz przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad XLI nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

Szanowni Państwo kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XLI 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 

 

Za- 18 głosów, 

Przeciw- 0 głosów, 

Wstrzymujące się- 2 głosy. 

Nieobecna radna Katarzyna Karwat. 

 

5. Wręczenie nagród w konkursie "Czyste Koronowo w 3D". 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu piątego porządku obrad sesji, do wręczenia nagród w konkursie "Czyste 

Koronowo w 3D". Poproszę Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego 

o wręczenie nagród.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski wręczył nagrody laureatom. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Ja również,  

w imieniu Radnych Rady Miejskiej w Koronowie, gratuluję wszystkim laureatom za 

osiągnięte wyniki i również cieszymy się, że zechcieliście wziąć udział w tym konkursie, 

za to że reprezentujecie Gminę Koronowo i wszystkie szkoły z naszej gminy, ale 

jednocześnie przy tej okazji życzymy Wam udanych, wesołych  

i bezpiecznych wakacji. 

 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 5 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 



 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Przechodzimy do 

punktu szóstego porządku obrad sesji, do sprawozdania Burmistrza Koronowa 

z działalności międzysesyjnej. 

Szanowni Państwo, sprawozdanie zostało zamieszczone na e-Sesji. Czy mają 

Państwo jakieś pytania do sprawozdania? Jeżeli tak, to bardzo proszę o złożenie tych 

zapytań na piśmie. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Przystępujemy do 

punktu siódmego porządku obrad sesji, to jest do informacji Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach.  

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

8. Informacja Punktu Informacji Turystycznej, Wydziału Obsługi 

Przedsiębiorczości i Promocji oraz Komisariatu Policji w Koronowie 

o przygotowanie Gminy Koronowo do sezonu turystycznego oraz wypoczynku 

letniego dzieci i młodzieży. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Przystępujemy do 

punktu ósmego porządku obrad dzisiejszej sesji, do informacji Punktu Informacji 

Turystycznej Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji oraz Komisariatu Policji 

w Koronowie, o przygotowaniach Gminy Koronowo do sezonu turystycznego oraz 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

Informacje te również zostały zamieszczone na platformie e-Sesja. Czy Państwo radni 

mają jakieś pytania do przedstawionych informacji? Nie widzę. Jeżeli ewentualnie 

takowe by Państwo mieli, bardzo proszę złożyć zapytania na piśmie. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  



 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu dziewiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Koronowo. 

Wnoszę o to by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami  

i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 20 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecna radna Katarzyna Karwat. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy 

Panią Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo proszę, Pan 

Wiceprzewodniczący Bogusław Guziński. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Bogusław Jerzy Guziński - Chcę wystąpić z tego 

miejsca dlatego, że nie chcę wypowiadać się do Pani Skarbnik plecami. Ja tylko 

chciałbym odnieść się do ostatniej komisji finansów i budżetu. Kiedy zapytałem Panią 

skarbnik jak wygląda kwestia ustosunkowania się do pisma, które przesłał do nas Pan 

Wójt Sicienka, który też przesyłał jednocześnie pismo Pana Komendanta naszego 

Komisariatu w Koronowie, z prośbą o dofinansowanie 15.000 zł do radiowozu. No 

i najpierw otrzymałem dosyć długi wykład, jak to Pani skarbnik musi się namęczyć, 

żeby znaleźć jakiekolwiek pieniądze, potem ja takie określenie użyłem, że często w 

tych naszych oszczędnościach posuwamy się do granicy śmieszności, co 

spowodowało pewną urazę ze strony Pani skarbnik. Ja tylko chciałbym powiedzieć, że 

w pracach nad budżetem na ten rok, w zeszłym roku musieliśmy dokonywać bardzo 

istotnych cięć w tym budżecie dla naszych jednostek, jednostek podległych 

samorządowi. Te cięcia, to często były tak dalekie, ja tylko podam pewnego rodzaju 

drobny, drobniutki przykład, biblioteki publicznej, gdzie dalece niewystarczające środki 

przeznaczono do tego stopnia, że zabrakło nawet 10.000,00 zł na to, aby można było 



kupować nowe pozycje czytelnicze. To niedawno zostało znowelizowane i te środki 

wreszcie do biblioteki poszły bodajże na przedostatniej sesji, ale tak my tutaj tniemy te 

wydatki, a potem niejako wyskakuje nam 12 milionów nadwyżki. Ja przepraszam Panią 

skarbnik, że Pani się będzie czuła urażona takim określeniem, ale tak jak taka 

kokoszka, która obsiada swoje pisklęta, obsiadła Pani w tej chwili te 12 milionów i nic 

nie idzie z tego uszczknąć i żeby jasne też było, ja nie nawołuję do przejedzenia tych 

pieniędzy, bo jeżeli ktoś mi taki zarzut postawi, to będzie się mijał delikatnie mówiąc 

z prawdą. Jeżeli my właśnie takie cięcia dokonujemy, a potem się znajduje, w wyniku 

oszczędności i z różnych paragrafów wyciągane są te środki to zgadzam się z Panią 

w jednym, to, to już nie jest śmieszne, to jest żenada. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – O głos prosi Pan 

burmistrz, bardzo proszę. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Szanowni Państwo radni, Pani 

przewodnicząca. Ja chciałem się odnieść, gdyż nie było mnie na tej komisji. Więc tak 

15.000,00 zł na radiowóz, postawiłem sprawę na wszystkich komisjach, wszystkie 

komisje się zgodziły prawda? Obiecałem, że będą pieniądze na radiowóz. Obiecałem 

i będą. Jesteśmy, było na wszystkich komisjach owszem, było, na poprzedniej, 

w poprzednim miesiącu. Ja chciałem Państwu tylko powiedzieć, że mamy otwarte 

przetargi na remizę we Wtelnie. Walec musimy zakupić. Świetlica w Hucie,  

w Więzownie. Teraz mamy otwarty przetarg na osuwisko. Wszystkie te zadania są 

niedoszacowane. Drugi przetarg na usługi SKO, będzie dużo większa kwota, na 

wszystko potrzeba pieniędzy. 12.000.000,00 zł deficytu, wszystko poszło  

w inwestycje. Pytanie jest jeszcze takie, że jesteśmy zatankowani jak to mówią 

kolokwialnie pod korek, inwestycje mam nadzieję, że przerobią to wszystko, wierzę w 

nich i wiem że tak będzie. Jeśli chodzi zaś o książki do biblioteki, na etapie 

sporządzenia budżetu rozmawialiśmy o innych kwotach, aby RIO nam przyjęło budżet 

i brakowało 10.000,00 zł na książki, ale jak tylko uwolniliśmy te pieniądze, to jest 

50.000,00 zł na książki. Także dopowiem jeśli chodzi o kwestie finansowe Pani 

skarbnik. Ja uważam, że trzeba być tylko odpowiedzialnym, na przykład kupiliśmy w 

zeszłym roku dwa radiowozy, w tym roku musimy kupić wóz strażacki i walec, a dużo 

ważniejsza niż samochód strażacki, trzeci czy czwarty, jest dla mnie remiza we 

Wtelnie, czy świetlica w Hucie czy Więzownie. 

 



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – O głos prosi również 

Pani skarbnik, bardzo proszę. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Ja chciałabym się odnieść, ponieważ zostałam 

wywołana do odpowiedzi przez Pana radnego Guzińskiego, do słów, które zostały do 

mnie skierowane. Po pierwsze chciałam wyjaśnić, że ja absolutnie wykładów żadnemu 

radnemu nie czynię. Bo nie mam takich uprawnień, ani kompetencji, co najwyżej na 

zadane pytanie mam obowiązek złożyć wyjaśnienia.  

W związku z tym, jeśli Pan radny Guziński, pyta kiedy zostanie ujęta pozycja 15.000,00 

zł na zakup pojazdu dla policji to ja Panu radnemu uprzejmie wyjaśniłam, a nie 

zrobiłam wykład, że ta decyzja jest w kompetencjach Pana burmistrza i jeśli Pan 

burmistrz uzna, że to jest ten moment kiedy wprowadzamy tę pozycję do budżetu, to 

tak właśnie zrobimy. Z tego co pamiętam, nawet na tej komisji były rozbieżne 

stanowiska co do tego, czy w ogóle tę pozycję ująć. Radni też takie wyjaśnienia 

składali i nie uważam, żeby którykolwiek z radnych czynił sobie wtedy wykłady. Jeśli 

chodzi o budżet, tak my zawsze na początku roku i tak jest od wielu, wielu lat i nie tylko 

wtedy kiedy ja tutaj przyszłam i pełnię funkcję skarbnika, że na początku budżet jest w 

takim stopniu, na ile pewne są dochody budżetowe, My wówczas jeszcze nie 

posiadamy informacji o, chociażby, zwrocie z funduszu sołeckiego, czy chociażby o 

innych dotacjach, w związku z tym konstruujemy budżet na podstawie wniosków, 

sugerując się również wskaźnikami makro-ekonomicznymi. Decyzją Pana Burmistrza 

było tak, że będziemy ograniczali wydatki na początku, po to żeby w 2021 roku 

stosunkowo szybko zasilać te jednostki, które będą miały priorytetowe wydatki i tak też 

Szanowni Państwo wiedzą że się odbyło. Bo tak jak Pan Burmistrz powiedział budżet 

biblioteki, ale nie tylko biblioteki, został również zwiększony i to o znacznie większą 

kwotę. Odnosząc się do zysku wyniku budżetowego, który został w 2020 roku 

wykonany. Bardzo mi przykro, że pomimo moich wyjaśnień Pan Radny Guziński nie 

zauważył, że właśnie na tej sesji, cały wynik finansowy został przeznaczony na 

tegoroczne inwestycje. Proszę zobaczyć, chociażby w załączniku trzecim, gdzie mamy 

informacje o tym w jaki sposób są finansowane inwestycje, nie ma tam ani złotówki 

obligacji, ani złotówki pożyczki czy kredytów bankowych. To oznacza, że właśnie z 

tego wyniku o którym Pan raczył wspomnieć, zostaną sfinansowane tegoroczne 

inwestycje, a na pewno Pan myślał, że doczytał, że tegoroczne inwestycje planujemy 

w wysokości, Szanowni Państwo 37.000.000,00 zł. Nigdy takiego wolumenu inwestycji 

nie było w Gminie Koronowo, były czasami 18 - 20 milionów. Ja również podzielam 



tutaj jakby przeświadczenie Pana Burmistrza, że nam się uda wspólnie, chodzi o 

inwestycje, chodzi  

o pracowników zamówień publicznych, bo tam też chcemy dodatkową trzecią osobę 

zatrudnić, żeby te wszystkie przetargi zrobić w terminie i te inwestycje wykonać. 

Natomiast nie życzyłabym sobie porównania do kokoszki, bo to jest obraźliwe. Bardzo 

Pana proszę, aby Pan jednak się powstrzymywał i powiem, że Pana wystąpienie być 

może, to moje wyjaśnienie na komisji finansów było dla Pana żenujące, ale i z całą 

pewnością mam takie odczucie również, co do Pana dzisiejszego wystąpienia. 

Tłumaczyłam Panu w poniedziałek na komisji, że te pieniądze, Szanowni Państwo, 

one nie są w budżecie po to żeby były, tylko budżet przygotowuje się na podstawie 

wniosków różnych osób w tym kierowników, pracowników merytorycznych, również 

Państwa wniosków, funduszu sołeckiego czyli sołtysów. W oparciu o to są 

przygotowywane poszczególne limity wydatków  

w klasyfikacji budżetowej. Szanowni Państwo i ja nie mam do końca wpływu to bym 

chciała tutaj Panu Guzińskiemu, ale również Państwu wyjaśnić i nie zrobić wykładu, 

absolutnie, tylko wyjaśnić, że te budżety są realizowane w poszczególnych 

wydziałach, oczywiście sprawuję nad nimi nadzór, patrzę czy mieszczą się te wydatki 

planowane w limitach, czyli w naszym planie finansowym. Jak coś jest nie tak to wtedy 

proszę pracownika, wyjaśniam, że coś tam jest nie tak, że trzeba to sprawdzić i 

Szanowni Państwo, zmiany do budżetu są również proponowane na podstawie  

i ujmowane na podstawie wniosków tych pracowników, czy dyrektorów 

poszczególnych placówek. Kiedy pojawiają się dodatkowe pieniądze, również jest 

bardzo długa lista tych potrzeb, które zostały zgłoszone przez mieszkańców, bo Pan 

Burmistrz, w ogóle burmistrzowie, otrzymują mnóstwo telefonów, nasi pracownicy od 

naszych mieszkańców, którzy też składają zapotrzebowania na jakieś konkretne 

zadania. Czyli Panie radny Guziński, ja tych pieniędzy absolutnie nie trzymam, jest to 

wypadkowa tego ile zadań zostanie wykonanych, za jaką kwotę, często mamy tutaj 

przetargi, czyli zamówienia publiczne, mogą być oszczędności, a jeśli chodzi  

o ubiegłoroczny wynik finansowy, również tłumaczyłam że ponad 5 milionów, prawie 6 

milionów, było kwotami, które Szanowni Państwo, pochodziły z budżetów, które nie 

zostały wykonane w zeszłym roku, musiały przejść do budżetu tegorocznego; albo 

dotacjami, które otrzymaliśmy i ja już to też na Komisji tak tłumaczyłam, że właśnie te 

pieniądze z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, czy Rządowego Funduszu 

Dróg Samorządowych, one nie mogą być inaczej wydane i wchodzą nam  



w nadwyżkę budżetową, ponieważ okres realizacji, chociaż pieniądze przyszły  

w poprzednim roku, będzie dopiero w roku bieżącym. W związku z tym myślę, że tyle 

wyjaśnień dla Pana radnego Guzińskiego i dla Państwa. Ja tych pieniędzy absolutnie 

"nie duszę", te pieniądze, Szanowni Państwo, realizują zadania i są finansowane 

zadania własne Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Czy jeszcze ktoś 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos? A jeszcze Pan wiceburmistrz Sławomir 

Marszelski.  

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski - Szanowni Państwo nie będę tutaj 

wchodził w kwestie typowo ekonomiczno-finansowe, które myślę, że Pani skarbnik 

wyjaśniła wystarczająco, ale podstawowa kwestia organizacyjna. Otóż dla burmistrza 

miarodajnym do rozpatrzenia jest wniosek, wniosek komisji. Zwracam Państwa uwagę, 

że owszem dyskusja na komisjach rady odnośnie dofinansowania zakupu radiowozu 

przez policję miała miejsce, ale to co my widzimy jako tak jak mówię sformalizowany, 

tak jak powinno być, wniosek komisji przegłosowany, to wpłynął jeden wniosek w 

komisji, tak, w komisji Pana Olka Raddatza. Tylko, że ten wniosek wpłynął bodaj na 

dwa dni przed sesją i nie mogliśmy tego po prostu ani rozpatrzeć, ani tym bardziej ująć. 

Moja prośba na przyszłość gorąca, bo ta dyskusja na komisji, ona znajduje tylko 

odzwierciedlenie w zapisach, radny któryś stwierdził, inny się nie zgodził. Dla 

burmistrza podkreślam, wiążące do dalszych działań, są przegłosowane wnioski 

komisji i wniosek Pana Raddatza oczywiście będzie procedowany, ale dostaliśmy go 

bodaj dwa dni temu, tak? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – O głos prosi jeszcze 

Pani radna Elżbieta Mojzesowicz. 

Radna Rady Miejskiej Pani Elżbieta Mojzesowicz - Pani Przewodnicząca, Wysoka 

Rado. Ja chciałabym się odnieść również do tej dyskusji. Rzeczywiście,  

w poniedziałek na komisji finansów była mowa o dofinansowaniu zakupu samochodu 

dla policji, ten temat był wywołany, natomiast rzeczywiście radni, była grupa radnych, 

między innymi ja, która uznała, że w ostatnim czasie zostały zakupione samochody do 

policji w ilości 4 sztuki, dofinansowane. Myślę że starczyłoby, tak. Uważam, że 

działania policji w ostatnim czasie jakby odzwierciedlają to, że nie zawsze radzą sobie 

z tymi problemami do których ta policja została powołana, czyli do przestrzegania 

porządku publicznego. Natomiast bardzo aktywnie policja uczestniczyła w działaniach 



protestu rolników, gdzie zostało ukaranych, na mój wniosek, odpowiedź uzyskałam od 

komendanta policji, zostały skierowane dwie sprawy do sądu i 4 mandaty zostały 

nałożone w trakcie protestu rolników. Były to bardzo wysokie, uważam, bardzo surowe 

kary i może nie osobiste wycieczki  

w stronę policji, ale uważam, że mamy jako gmina i radni mamy większe potrzeby. 

Wczoraj była wyjazdowa komisja po instalacjach wodociągowych w naszej gminie. 

Objechaliśmy kilkanaście i zobaczyliśmy jakie tam są potrzeby i tam powinniśmy 

skierować nasze budżetowe pieniądze, a nie wciąż na dofinansowanie innych 

jednostek, które niestety powinny sobie radzić, a skoro sobie nie radzą to jest państwo, 

które powinno te jednostki wspomagać. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – O głos prosiła 

jeszcze radna Mirosława Holka. 

Radna Rady Miejskiej Pani Mirosława Holka - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. 

Również na komisji oświaty została jednogłośnie przegłosowana, ten wniosek w 

związku z dofinansowaniem radiowozu policyjnego. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Czy jeszcze ktoś  

z Państwa radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Ponownie jeszcze Pan 

wiceburmistrz Sławomir Marszelski. 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Marszelski - Szanowni Państwo. Żeby tutaj 

sobie wszystko wyjaśnić. Dyskusja komisji utrwalona protokołem od wtedy ma moc 

wiążącą, gdy podpisze to Przewodniczący Komisji i wówczas może iść wyciąg  

z danego protokołu. Na dzisiaj ja z komisji oświaty takiego wniosku, jest? To może 

dzisiaj. A bo to było z komisji oświaty dobrze możliwe. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Czy jeszcze ktoś  

z Państwa radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Szanowni Państwo, nasz gość który przybył dzisiaj, to jeden z mieszkańców, na sesję, 

chciałby zabrać głos w dyskusji. Czy Państwo radni wyrażają, natomiast  

w jakiej sprawie Pan by chciał zabrać głos? W sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej? Szanowni Państwo radni zatem bardzo proszę Kto z Państwa wyraża 

zgodę na to żeby Pan zabrał głos w dyskusji, proszę o podniesienie ręki. Dziękuję. Kto 

jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Jeden głos. Zatem większość, 2 przepraszam, tak. 

Tak. Zatem większością głosów udzielam Panu głosu. 

Głosowanie: 



Za – 18 głosów 

Przeciw – 2 głosy 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Mieszkaniec Koronowa - Szanowni Państwo, pierwsza rzecz, która mi się tutaj 

nasunęła, gdy obserwuję sesję, to skierowana do Pani skarbnik. Otóż Pani skarbnik 

fajnie podsumowała kwestie zmian budżetowych, była to regułka, która została 

przeczytana nie przedstawiła mieszkańcom Koronowa na sesji dzisiaj, to związku  

z czym nastąpiły zmiany budżetowe, to pierwsze chciałbym się odnieść. Druga rzecz 

Panie burmistrzu, kwestia radiowozu w komisjach. Oczywiście nie ma obowiązku 

kupowania radiowozu, co prawda potrzeby policji są naprawdę duże. Wiem to, 

natomiast prosiłbym o rozpatrzenie tej kwestii. Jeszcze jak najbardziej będę tutaj 

strony służbowej bronić i prosiłbym, żeby jeszcze w następnych komisjach rozpatrzyć 

to według Pana uznania, ale z poszanowaniem służby policji. Kolejna rzecz. 

Odpowiedź do Pani przewodniczącej. Tak jestem mieszkańcem, tak jak się 

przedstawiłem. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Ja myślę, że  

w punkcie informacje wnioski i odpowiedzi, tam będzie miejsce na dyskusję. 

Zatem zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. Proszę 

o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 20 radnych. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Stwierdzam, że 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 13 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XLII/364/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 



 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu dziesiątego porządku obrad sesji, to jest do rozpatrzenia projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami  

i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 19  głosów 

Kto jest przeciw? –  0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 1  głos 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy 

Panią Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otwieram dyskusję, 

kto z Pań i Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo proszę Pan 

Wiceprzewodniczący Bogusław Guziński. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bogusław Jerzy Guziński - Ja nie będę 

wchodził w polemikę z Panią Skarbnik, chociaż z kilkoma wcześniejszymi 

stwierdzeniami się nie zgadzam, natomiast chciałbym nawiązać tylko do inwestycji. W 

poniedziałek na tej samej komisji pojechaliśmy na place budów i na place realizacji 

inwestycji, no i jeden z tych placów to obejrzeliśmy przez okno samochodu, bo tylko 

leżą hałdy piasku, mówimy o pumptrack'u i żadnego robotnika. Druga inwestycja to 

jest plaża w Pieczyskach i tam był akurat, moje serce się uradowało widząc ten zakres 

prac. No i trzeci wyjazd, nie pojechaliśmy do Wiskitna, bo jeszcze oczyszczalnia 

ścieków nie została rozpoczęta, ma być dopiero na dniach. Rozpływa się we mgle 

Punkt Informacji Turystycznej, gdzieś tam to schodzi na plan dalszy, osuwisko 

Tucholska to wykonawca nie podpisał umowy, ogłoszony jest drugi przetarg. Nie 

wspomnę oczywiście o słynnej już modernizacji oświetlenia za ponad 4.000.000,00 zł 

to zadanie już obrosło mchem, bo to już trzeci rok się ciągnie i też  

z tym Państwo nie potraficie sobie poradzić. Ja tylko po prostu życzyłbym sobie  



i cieszyłbym się, gdyby to wszystko już się faktycznie działo, mamy dzisiaj 30 czerwca. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Ja tu w nawiązaniu 

też do wypowiedzi Pana wiceprzewodniczącego, chciałabym Panie burmistrzu zadać 

pytanie o faktyczny termin otwarcia plaży w Pieczyskach po modernizacji, ponieważ w 

mediach, w jednej z rozgłośni radiowych, usłyszałam informację, że na plażę będzie 

można wejść w drugiej połowie lipca. Zatem bardzo proszę o informację, kiedy 

rzeczywiście będzie ta plaża udostępniona mieszkańcom. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Dostaliście Państwo dziś 

sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Koronowa i tutaj na stronie 11 

do strony 15 znajdują się wszystkie inwestycje realizowane przez naszą gminę  

i wszystkie aktualizacje, są na dzień wczorajszy, na jakim etapie, są to wodno-

kanalizacyjne, infrastrukturalne i tak dalej. Wszystkie inwestycje. Zapraszam do 

zapoznania się z tym sprawozdaniem, bo to kosztowało trochę pracy. Jeśli zaś chodzi 

o PIT, który rozmywa się we mgle, wykonawca, jak wiele zadań nie tylko  

w naszym samorządzie, nie podpisał umowy. Musieliśmy ogłosić jeszcze jeden 

przetarg. Nie jest naszą winą, że ceny galopują na rynku jak galopują. Trzeba było pod 

pióro, podpisać, jeszcze nie jest podpisana kolejna umowa z kolejnym wykonawcą, na 

jego warunkach. Jeśli chodzi zaś o osuwisko, również wykonawca nie podpisał 

umowy, na etapie kosztorysowania i na etapie podpisania umowy ceny zmieniły się 

tak, że uznał za pewne, że na tym nie zarobi i jego prawo, jego wola. Ja bym tutaj nie 

odsuwał tego, że to w mgle się usuwa. Jeśli zaś chodzi o pumptrack. Leżą hałdy 

piasku, nie będę mówił z jakich powodów wykonawca, zdrowotnych, musiał chwilowo 

zejść i szuka zastępczego wykonania. To też nie jest inwestycja  

i nie jest sytuacja całkowicie losowa, na którą my nie mamy żadnego wpływu, ja nie 

widzę tutaj w ogóle, karząca ręka sprawiedliwości, ale to chyba nie w naszą stronę  

w tym momencie. Jeśli zaś chodzi o plażę w Pieczyskach, ja nie udzielałem żadnego 

wywiadu. Jeśli chodzi o drugą połowę Pieczysk, podtrzymuje swoje słowo, odbiór 

techniczny jest piątego. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Panie Burmistrzu, to 

nie był wywiad, to była po prostu podana informacja tak, także w jednej z rozgłośni 

radiowych w tej chwili nie powiem jakiej. 

Radna Rady Miejskiej Pani Ewa Szymańska - W naszym budżecie pojawiły się, 

kolejne zresztą, nowe zadanie inwestycyjne pod tytułem: "Projekt drogi gminnej  



w miejscowości Gogolinek". Cieszę się, że są te drogi rzeczywiście projektowane, ale 

od 2018 składam corocznie do budżetu wniosek o drogę Wiskitno- Huta. Odpowiedzi 

dostaję, jakie dostaję. Chciałabym, może nawet bym sobie życzyła, żeby Pan też na 

kolejnej sesji ujął, jako nowe zadanie inwestycyjne, projekt drogi Wiskitno- Huta. 

Radny Rady Miejskiej Pan Olech Stanisław Raddatz - Ja też chciałem się odnieść 

właśnie do tej inwestycji, tej drogi w Gogolinku. Też się cieszę, że drogi są w naszej 

gminie robione, ale chciałbym się dowiedzieć jakiej długości jest ten odcinek drogi, 

który będzie robiony? Chodzi mi tylko o długość. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Pani Radna Elżbieta 

Mojzesowicz, proszę uprzejmie. 

Radna Rady Miejskiej Pani Elżbieta Mojzesowicz - Ja się bardzo cieszę, że wszyscy 

jesteście Państwo radni tak zainteresowani drogą w Gogolinku, więc pragnę 

przypomnieć, że to jest wciąż ta sama droga, o którą składam wniosek od 2019 roku. 

To jest odcinek drogi wielkości 400 m, od drogi powiatowej do numeru, nawet nie 

powiem do którego, w każdym bądź razie 400 m, tak. Ta droga miała być wykonana 

systemem nakładkowym, niestety nie mogła być w ten sposób wykonana, w związku 

z tym nie jest to budowa drogi, jak Państwo widzicie i czytacie, jest to na razie projekt 

budowy tej drogi, tej samej drogi i chcę jednak nadmienić jeszcze dodatkowo, że 

Gogolinek jako jedyna chyba wieś, może Witoldowo jeszcze tak, które nie posiadają 

ani jednego metra drogi asfaltowej gminnej. Czy jest jeszcze jakaś wieś w Gminie 

Koronowo, która nie posiada, tutaj widzę że podnosi rękę Pan radny Mitera, no  

w Samociążku niestety są przewidziane dwa projekty dużych dróg, tu chodzi o 400 m 

i proszę naprawdę nie drzeć szat. Wciąż słyszę o drodze w Gogolinku, że coś się tam 

dzieje, to jest droga do Pana sołtysa, dojazdowa do Pana sołtysa, gdzie mieszka 

największa ilość mieszkańców wsi Gogolinek. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Ja chciałem się odnieść do tej drogi. 

Faktycznie jeszcze sołectwo Samociążek nie posiada ani metra gminnego asfaltu, ale 

w najbliższym czasie staramy się to naprawić. Jeśli zaś chodzi o tą drogę, to ona nie 

zmieniła wartości, zadanie się tylko zmieniło z nazwy, gdyż chcieliśmy ją wykonać tak 

jak Pani radna Mojzesowicz tutaj powiedziała, w technologii nakładczej, ale ze względu 

na to, że nie otrzymamy zgody na zmianę nawierzchni na asfaltową  

z gruntowej, która jest obecnie, więc musimy wykonać projekt budowlany  

i w przeciągu 3 lat go wykonać w całości bądź w części. 



Radny Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki - Chciałbym się tylko 

odnieść do kwestii inwestycji i stopnia zaawansowania. W poniedziałek na komisji 

finansów, wydział inwestycji, Pani kierownik wydziału inwestycji szczegółowo omówiła 

wszystkie zadania inwestycyjne, które są realizowane przez wydział, łącznie ze 

stopniem realizacji i jak wygląda stopień zaawansowania poszczególnych inwestycji, 

więc pozwolę sobie jakby tutaj troszkę riposty do Pana radnego 

wiceprzewodniczącego Guzińskiego. My doskonale wiemy w jakim, po tej komisji plus 

po informacji burmistrza, z którą się radni zapoznali, doskonale wiemy w jakim stopniu 

zaawansowania są poszczególne inwestycje. Oczywiście zgadzam się, że mamy już 

lipiec, to jest fakt, natomiast niestety z przyczyn, to widać po przetargach jak je 

śledzimy, że część inwestycji jest w słabym stopniu zaawansowania, ale no niestety 

przetargi, to nam mówią, że są problemy z podpisywaniem umów, w związku z tym ja 

też rozmawiałem jako przewodniczący komisji finansów z burmistrzem Kazimierskim, 

odpowiedzialnym za zamówienia publiczne, żeby w specyfikacjach zamówienia 

wpisywać wadia dla wykonawców, żeby wykonawcy byli zobowiązani. Jeśli już wygra 

ten przetarg, żeby podpisał tę umowę, a jeżeli nie podpisze, to niestety wadium 

przepada i takie zapisy już w przetargach też się pojawiły, za co bardzo dziękuję, bo 

dla nas wszystkich jest to kłopotem, że inwestycje nie są podpisywane z winy 

wykonawców tak. Chcielibyśmy te inwestycje realizować. PIT był pierwszą inwestycją, 

która została rozpisana w tym roku, bodajże w styczniu. Mamy już lipiec, no jeszcze 

się to ciągnie, no ale niestety, no tak jest jak jest. Ja dziękuję też za pozytywne 

przychylenie się do moich sugestii, zobaczymy jak to wyjdzie dalej, ale uważam, że 

wadia są bardzo ważne i to będzie mobilizujące dla wykonawców. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk - Dziękuję bardzo. Czy 

jeszcze ktoś z Państwa Radnych? Jeszcze Pan Wiceburmistrz Kazimierski prosi o 

głos, bardzo proszę.  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Krzysztof Kazimierski - Pani 

Przewodnicząca, Szanowni Radni. Tak, w tym roku mieliśmy bodajże trzy 

postępowania, w których wykonawcy odmówili podpisania umowy po rozstrzygnięciu 

procedur przetargowych i od tego momentu tak naprawdę od miesiąca maja do 

każdego postępowania przetargowego jest wpisywana klauzula, jeżeli chodzi  

o wadium. Mamy nadzieję, że bardziej w tym momencie wykonawcy przemyślą swoją 

decyzję o składaniu, nie wiem, nazwę to "na próbę" ofert. W zeszłym roku takiej 

sytuacji nie było, w tym niestety trzy razy, więc no też nie są to tak naprawdę sytuacje, 



przepraszam, sytuacje zależne stricte od nas. Co do pumptrack'u, tak jak Pan 

burmistrz też powiedział, wykonawca ma też określony termin, kiedy ma skończyć 

swoją pracę, a nie, że będziemy mu narzucać czy ma to robić  

w poniedziałek, wtorek czy czwartek, więc tutaj też no nie powiedziałbym tak, że przez 

okno widzieliśmy, że się nic nie dzieje, no jednak część prac została już wykonana. 

Został drugi etap również tam przykrycie nawierzchnią tych urządzeń, więc myślę, że 

wykonawca też zna proces budowy tego obiektu i muszą też pewne kwestie, które są 

usypane, ubite, swoje odleżeć, aby mogły zostać przykryte kolejną warstwą, żeby to 

później po prostu nie popękało. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bogusław Jerzy Guziński - Ja tylko 

dodam w kwestii tych dróg gminnych, które nie mają asfaltu, to bodajeże w Wilczu też 

nie ma ani metra. Mówimy o drogach gminnych oczywiście, też nie ma tego asfaltu. 

Projekt jest w trakcie. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk - Czy jeszcze ktoś  

z Państwa radnych chciałby zabrać głos?  

Radny Rady Miejskiej Pan Maciej Szlagowski - Ja mam kilka pytań, bardziej pytań 

technicznych. Po pierwsze gratuluję ambitnego planu inwestycyjnego, tak jak inni radni 

Panie burmistrzu i będę bacznie przyglądać się nad jego wykonaniem. Natomiast mam 

pytanie do Pani skarbnik, pytanie może bardziej, bo lubię wiedzieć. Pani skarbnik. 

Najpierw zacznę od tego, że mamy chyba deficyt przejściowy między dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi w kwocie minus 229.754,17 zł. Rozumiem jest to 

deficyt przejściowy, dopuszczalny, akurat była taka potrzeba chwili, to mi Pani tylko 

potwierdzi lub nie. Natomiast drugie moje pytanie, chodzi mi, bo oczywiście 

pozbywamy się w końcu obligacji, czyli papierów dłużnych, deficyt budżetu w kwocie 

22.000.000,00 zł czyli on został zwiększony tak, 22.389.382,14 zł zostanie 

sfinansowany z tytułu wolnych środków nadwyżki i środków pieniężnych  

z lat ubiegłych w kwocie 16.460.000,00 zł i przychodami niewykorzystanymi w roku 

ubiegłym czyli 5.929.382,14 zł. Rozumiem, że ta druga pozycja jest z nadwyżki 

budżetowej, czyli z tych 12.346.011,15 zł. I moje pytanie: Gdzie pozostała część, czyli 

brakująca do tych 12 milionów? Bo Pani o tym wspomniała, ale nie zakodowałem 

jakby, w którym punkcie. To bym prosił też o odpowiedź. Czy cała ta nadwyżka 

12.646.000,00 zł z groszem została skonsumowana? Jeżeli tak, to  

w którym punkcie i prosiłbym o odpowiedź. 



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Bardzo proszę Pani 

skarbnik. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Uprzejmie wyjaśniam, że kwota w załączniku 

czwartym z wiersza pierwszego, 5.929.382,14 zł i kwota 6.716.629,01 zł to będzie zysk 

ubiegłoroczny. Na tę kwotę Szanowni Państwo, składają się 447.666,14 zł środki 

niewykorzystane z tak zwanej "alkoholówki", oraz 11.212 zł z ochrony środowiska. 

Pozostałe pieniądze do kwoty 5.929.382,14 zł są to środki, które otrzymaliśmy z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w grudniu 2020 roku. Inwestycje będą 

realizowane w roku bieżącym. Zapytał mnie Pan o różnicę dochody bieżące minus 

wydatki bieżące, tak jest to dopuszczalne, ponieważ jak państwo widzą "alkoholówka" 

to 447.666,14 zł, to wydatki bieżące i z tego tytułu Szanowni Państwo z uwagi na to, 

że to jest przychodami finansowane roku ubiegłego, z tego takiego szczególnego 

sposobu wykonania budżetu, jest to dopuszczalne. Jeszcze bym chciała zwrócić 

uwagę, że z 16.460.000 zł jak Państwo widzą, to były kiedyś obligacje, które właśnie 

zastąpiliśmy zyskiem i wolnymi środkami z lat ubiegłych, czyli jeszcze wcześniej niż 

tylko 2020 rok. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Czy jeszcze Państwo 

radni mają pytania? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję. 

 Poproszę o potwierdzenie kworum na tabletach. 

Zatem stwierdzam kworum, obecnych 20 radnych, przystępujemy do głosowania 

jawnego imiennego.  

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Stwierdzam, że 16 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się”  Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr   XLII/365/21 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna. 

 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 15 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady sesji 

 



11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym Nr. 140/4 

położonej w miejscowości Koronowo stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu jedenastego porządku obrad dzisiejszej sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 140/4, położonej w miejscowości Koronowo, stanowiącej własność 

Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 19  głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat, Maciej Szlagowski. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta, bardzo proszę. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Otwieram dyskusję, 

kto z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Nie widzę, zamykam 

dyskusję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Poproszę o 

potwierdzenie kworum na tabletach. stwierdzam kworum, obecnych 19 Radnych, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Stwierdzam, że 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr   XLII/366/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 140/4, położonej  

w miejscowości Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna, Szlagowski Maciej. 

 

12. Rozpatrzenie Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 

są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy za usługę w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych z terenu Gminy Koronowo. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu dwunastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy, za usługę w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych z terenu Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kto jest za? –  19 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0  głosów 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat, Maciej Szlagowski. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie Kierownik 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

 



Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otwieram dyskusję, 

kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Nie widzę. Pragnę 

dodać tylko, że faktycznie jest to ważna i słuszna uwaga, że stawki nie są w żaden 

sposób zmieniane, tylko jest to uzupełnienie treści uchwały. Zatem zamykam dyskusję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Proszę  

o potwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam kworum, obecnych 19 radnych, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Stwierdzam, że 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr   XLII/367/21 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługę w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu gminy Koronowo.  

 

Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna, Szlagowski Maciej. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

warunkowej przedwstępnej umowy darowizny z Przedsiębiorstwem 

Komunikacji Samochodowej w Bydgoszczy spółka z o.o.. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

trzynastego punktu porządku obrad dzisiejszej sesji, to jest do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie warunkowej przedwstępnej umowy 



darowizny z przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Bydgoszczy spółka 

z.o.o.. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 19 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat, Maciej Szlagowski. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Jeszcze Pani 

Kierownik pozwolę sobie tylko zgłosić jedną autopoprawkę, tutaj gdybyśmy weszli w 

treść uzasadnienia w akapicie trzecim, momencik, jest Wojewoda Kujawsko-

Pomorskiego, chyba powinien być Wojewoda Kujawsko-Pomorski i na końcu zdania 

jest, bodajże decyzją stwierdzająca, powinna być stwierdzającą. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otwieram dyskusję, 

kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo proszę Pan 

Radny Stanisław Gliszczyński.  

Radny Rady Miejskiej Pan Stanisław Gliszczyński - Takie pytanie, czy jakiś projekt 

tej umowy, którą Burmistrz podpisałby z PKS-em już funkcjonuje, jest, można się 

zapoznać, czy to jest tylko otwarcie procedury do tego zawarcia umowy i czy my jako 

radni będziemy o tym poinformowani, o treści? 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta - Taka ugoda nie została jeszcze zawarta, ponieważ czekamy na zgodę 

Państwa radnych, ale projekt został już stworzony, jeżeli jest takie życzenie to 

oczywiście taki projekt ugody możemy Państwu radnym przedstawić.  



Radny Rady Miejskiej Pan Stanisław Gliszczyński - Jeżeli mogę Pani 

przewodnicząca prosić, to chciałbym się, zanim podejmę taką decyzję w głosowaniu, 

chciałbym się z tym zapoznać. Nie wiem jak pozostali Państwo radni. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Rozumiem, że jest 

to Pana wniosek, Panie radny? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem kto  

z Państwa radnych jest za tym, żeby przedłożono nam wstępną treść takiej ugody? 

W wyniku głosowania radnych wniosek został przegłosowany zwykłą większością 

głosów. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem poprosimy 

Panią o przedstawienie takiego projektu tej umowy 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta poprosiła Panią przewodnicząca o zarządzenie przerwy w obradach. 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady sesji 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otrzymaliśmy projekt 

umowy z PKS-em na tablety, na e-Sesji, zapoznaliśmy się z nim. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem jesteśmy 

teraz w dyskusji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Kto jeszcze  

z Państwa chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo proszę, Pan radny Stanisław 

Gliszczyński. 

Radny Rady Miejskiej Pan Stanisław Gliszczyński - Mam pytanie, czy ten projekt 

ugody został zaakceptowany pod względem formalno-prawnym przez jakiegokolwiek 

radcę prawnego? Bo tutaj tego nie ma.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Bardzo proszę Pani 

kierownik.  

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta - Tak, projekt ugody został zaakceptowany przez radcę. Ja przepraszam, ale 

w ciągu paru minut to nie udało mi się odszukać dla Państwa projektu ugody  

z pieczątkami radcy. Dostaliście państwo projekty wyedytowany z pliku 

„wordowskiego”, który został przeedytowany na plik PDF-u, ale jest tutaj Pan mecenas 

Bułka, razem z którym tę ugodę pisaliśmy. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Czy jeszcze ktoś  



z Państwa radnych ma pytania? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Proszę  

o potwierdzenie kworum na tabletach. Dziękuję. Zatem obecnych 16 radnych. 

Stwierdzam kworum, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Pan Szlagowski nie 

zaznaczył swojego kworum, tak? Zaznaczał, ale nie było przesyłu danych, także Pan 

Szlagowski będzie głosował, natomiast pozostali radni ze względu, że przyszli post-

factum nie będą głosowali. Dziękuję. Panie mecenasie bardzo proszę  

o wyrażenie opinii prawnej, ponieważ nasz system e-Sesja jest po to i to sprawdzanie 

kworum, Szanowni Państwo, żebyśmy potem mogli generować  

i opierać się i tworzyć nasze sprawozdania z poszczególnych sesji na podstawie 

programu e-Sesja. Panie mecenasie? 

Radca Prawny Pan Rafał Bułka - Tak jak kilka razy się z tym zetknęliśmy, no moim 

zdaniem to jednak system e-Sesja nie może wpływać na uprawnienia Radnych  

i decyduje ten stan, który mamy do czynienia fizyczny i faktyczny. Jeżeli Radny jest  

i głosuje, czyli jest obecny w momencie głosowania, to decyduje, jego głos należy 

uwzględnić, bo nie mamy zresztą w statucie innej procedury, która by pozwalała na to, 

żeby system wymuszał, że nie mamy do czynienia z głosem radnego. 

 

Pozostali Radni przybyli na salę i ponowiono głosowanie. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Zatem stwierdzam, 

że 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr   XLII/368/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie warunkowej 

przedwstępnej umowy darowizny z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej w Bydgoszczy Sp. z o.o. 



Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

punktu czternastego porządku obrad, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 20  głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? –  0 głosów 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie Kierownik 

Panią Agnieszkę Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Nie widzę. Zamykam 

dyskusję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Poproszę  

o potwierdzenie kworum na tabletach. Dziękuję. Stwierdzam kworum, obecnych 20 

Radnych, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Stwierdzam, że 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr   XLII/369/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych działek ewidencyjnych numer 134/3 i 134/5 

położonych na terenie miasta Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy  

do punktu piętnastego porządku obrad sesji, to jest do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowych działek 

ewidencyjnych numer 134/3 i 134/5 na terenie miasta Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? –  20 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie Panią 

Kierownik. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Nie widzę. Zamykam 

dyskusję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przystępujemy do 

głosowania, ale zanim, poproszę o stwierdzenie kworum na tabletach. Stwierdzam 

kworum, obecnych 20 Radnych, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Stwierdzam, że 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 20 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XLII/370/21 w sprawie nabycia przez Gminę Koronowo 

nieruchomości gruntowych– działek o numerach ewidencyjnych 134/3 i 134/5 

położonych na terenie Miasta Koronowo. 

Nieobecni Radni: Karwat Katarzyna. 

 

16. Zapytania wnioski informacje. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Przechodzimy do 

punktu szesnastego porządku obrad dzisiejszej sesji: zapytania, wnioski, informacje. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Proszę, kto z Pań, 

Panów radnych ma jakieś zapytania, wnioski, informacje? 

Wiceprzewodniczący Obrad Rady Miejskiej Pan Tomasz Gordon - Pani 

Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie. Ja chciałem złożyć dzisiaj 

na dzisiejszej sesji, proszę Państwa, interpelacje taką, która. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Interpelacja  

w następnym punkcie. 

Wiceprzewodniczący Obrad Rady Miejskiej Pan Tomasz Gordon - Moment, 

moment, która by zobowiązywała, czy prosiła burmistrza, żeby zwrócił się do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych w Bydgoszczy o wykaszanie rowów poboczy, 

rowów i akurat wczoraj żeśmy objeżdżali część Gminy Koronowo i jak wracałem do 

domu to tak jakby generalna dyrekcja wyczuła naszą intencję i wczoraj już zaczęto 



kosić pobocza i rowy. Także nie składam Pani przewodnicząca tej interpelacji. 

Natomiast, tutaj do Pana burmistrza taka prośba by była, nasza- radnych, bośmy to 

stwierdzili naocznie, że większość naszych dróg powiatowych i krajowych w ogóle nie 

jest prawie wykaszana i to by była prośba, Panie burmistrzu taka, żeby jednak tu Pan 

swoimi tutaj, możliwymi środkami, czy spowodować, żeby jednak i gminne  

i powiatowe i wojewódzkie te drogi wyglądały trochę, bo to stwarza wizualnie taką 

niegospodarność, ale również i stwarza pewne niebezpieczeństwo, bo na terenie 

naszej gminy jest dość dużo dzikich zwierząt i one znienacka wybiegają pod pojazdy i 

zdarzają się takie no przykre sytuacje, a kiedy jest wykoszone pobocze i rów to 

kierowca z daleka widzi. Taka by była tutaj, nie tylko moja, ale naszych tutaj 

spostrzeżeń z wczorajszej wycieczki po Gminie Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Ja pozwolę sobie 

teraz zabrać głos, za chwilę Panie radny. Żeby formalnościom stało się zadość, 

składam wniosek o dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji  

w Koronowie w kwocie 15.000,00 zł. O wyżej wymienioną kwotę zabiegał Komendant 

Komisariatu Policji w Koronowie. Ościenne gminy takie dofinansowanie już przyznały. 

Jest to niezbędne dla zapewnienia bezpieczeństwa naszych mieszkańców. Również 

kolejna sprawa. Ponawiam wniosek o przebudowę  

i modernizację wjazdu w ulicę Boczną w Tryszczynie z ulicy Wteleńskiej, stanowiącą 

dojazd do marketu Dino. Wjazd jest zbyt wąski by dwa samochody jadące  

w przeciwnych kierunkach mogły swobodnie minąć się. Jest to powód do licznych 

awantur, do których dochodzi pomiędzy kierowcami. Kolejne zapytanie w imieniu 

zainteresowanych mieszkańców proszę o informację, czy na obszarach usytuowanych 

wzdłuż trasy szybkiego ruchu S5 powstaną tereny inwestycyjne? Kolejne pytanie 

dotyczy posadowienia wiaty przystankowej na przystanku autobusowym przy ulicy 

Podmiejskiej w Tryszczynie. Proszę o informację oraz ponawiam wniosek o 

posadowienie wiaty przystankowej na przystanku autobusowym przy ulicy 

Podmiejskiej w Tryszczynie, w kierunku Bydgoszczy. Kolejna sprawa. Proszę o 

umiejscowienie tablicy z nazwą ulicy: ulica Księdza Jana Hamerskiego  

w Tryszczynie, przy zjeździe z ronda w tę ulicę. I zapytanie: na jakim etapie jest 

procedura utworzenia przystanku dla autobusu szkolnego dla dzieci z obszaru 

Tryszczyn Kolonia? Proszę o pisemną odpowiedź. I wniosek. Wnioskuję o usunięcie 

wad budowlanych w Świetlicy Wiejskiej w Tryszczynie, stwierdzonych w tegorocznym 

przeglądzie budowlanym, czego skutkiem jest wyłączenie budynku świetlicy  



z użytkowania. Obecnie, pomimo poluzowania obostrzeń pandemicznych mieszkańcy 

nie mogą korzystać ze świetlicy, obiekt nie może być wynajmowany, nie odbywają się 

żadne zajęcia dla dzieci. 

Radny Rady Miejskiej Pan Olech Stanisław Raddatz - Pani Przewodnicząca, Panie 

Burmistrzu, Szanowna Rado. Po raz kolejny zwracam się z wnioskiem  

o wprowadzenie do budżetu Gminy Koronowo na 2021 rok zadania inwestycyjnego 

budowa ulicy Księdza Tyrakowskiego oraz ulicy Krótkiej w nawiasie zaznaczyłem jaki 

to jest projekt. Myślę, że wszyscy radni wiedzą o co chodzi. Jest to ulica 

Tyrakowskiego, jest brakujący 200 m odcinek połączeniowy z ulicą Kościelną a ul. 

Krótką, jak sama nazwa mówi też ma około 200 m. Chciałbym dodać, że jest to 

połączenie drogi krajowej z drogą powiatową, która w niedługim czasie będzie 

przechodziła gruntowny remont. 

Radna Rady Miejskiej Pani Małgorzata Szymczak - Pani Przewodnicząca, Panie 

Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni mieszkańcy Gminy Koronowo. Ja chciałbym 

złożyć serdeczne podziękowania, które kieruję na ręce Pana burmistrza Patryka 

Mikołajewskiego oraz jego współpracowników z Wydziału Nieruchomości  

i Gospodarki Komunalnej, za stworzenie przestrzeni do działania oraz pomoc  

i współpracę przy organizacji i przeprowadzeniu drugiej edycji akcji "Sprzątamy Gminę 

Koronowo - czysta Gmina na wakacje", która to akcja miała miejsce w dniach 18-19 

czerwca. Dziękuję również pracownikom Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej za sprawny odbiór zebranych śmieci. Dziękuję bardzo mieszkańcom 

naszej Gminy, spośród których około 700 osób, aktywnie włączyło się w posprzątanie 

zalegających śmieci w lasach, na łąkach, na chodnikach, na placach zabaw oraz  

w okolicy szkół i boisk. Szczególne podziękowania kieruję do Dyrektorów szkół 

podstawowych, grona pedagogicznego oraz uczniów. W szczególności chciałbym 

wyróżnić tutaj takie szkoły jak Szkoła Podstawowa nr 1 w Koronowie, Szkoła 

Podstawowa w Mąkowarsku, Szkoła Podstawowa nr 3 przy Zespole Szkół  

w Koronowie, Szkoła Podstawowa w Buszkowie, Szkoła Podstawowa w Witoldowie 

oraz Szkoła Podstawowa w Sitowcu. Dzięki akcji "Czysta Gmina na wakacje", 

zebraliśmy wiele kilogramów śmieci, a tym samym zadbaliśmy o przyrodę oraz 

estetyczny wygląd naszego najbliższego otoczenia, dając przykład innym oraz 

zwracając szczególną uwagę na problem, jakim jest zaśmiecanie środowiska,  

w którym żyjemy. I na koniec chciałbym przytoczyć cytat papieża Franciszka: 

"Będziemy mężczyznami i kobietami zmartwychwstania, kiedy pośród perypetii 



nękających świat, będziemy umieli czynić gesty solidarności, podsycać powszechne 

pragnienie pokoju i dążenie do środowiska wolnego od degradacji", dziękuję jeszcze 

raz. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Myślę, że będę 

wyrazicielem tutaj opinii wszystkich radnych, dziękujemy Panie burmistrzu, dziękujemy 

również pracownikom urzędu za przychylność, tak jak Pani radna tutaj przed 

chwileczką przytoczyła. 

Radna Rady Miejskiej Pani Illona Pubanc - Pani Przewodnicząca, Szanowni 

Państwo. Składam wniosek dotyczący wprowadzenia jednorazowej płatności przy 

wjeździe na teren Pieczysk za symboliczną kwotę. Cieszy nas ilość odwiedzających 

tam osób, w związku z tym miejsce jest to obłożone ogromem śmieci.  

Już tylko w czasie weekendu można to zaobserwować. Nie muszę państwu 

wspominać o tym, iż we wszystkich podobnych miejscach uiszczane są opłaty, 

dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Dziękuje. Bardzo 

proszę Pani Radna Mirosława Holka. 

Radna Rady Miejskiej Pani Mirosława Holka - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. 

Składam wniosek. Proszę o zabezpieczenie lokali mieszkalnych dla osób 

poszkodowanych w naszej Gminie przez pożar, nawałnice i tym podobne zdarzenia 

losowe. W ostatnim czasie takie zdarzenie miało miejsce w Morzewcu, w tym czasie 

wynikło zamieszanie i problem z tym, gdzie skierować osoby poszkodowane  

i zabezpieczyć im nocleg. Dlatego uważam, że zabezpieczenie kilku takich miejsc jest 

konieczne. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Dziękuję. I Pan 

Radny Piotr Mitera. 

Radny Rady Miejskiej Piotr Mitera - Panie Burmistrzu, Pani Przewodnicząca, 

Szanowni Radni. Na początek podziękowania w formie informacji. 5 czerwca 2021 

roku w Hali Widowiskowo-Sportowej w Koronowie odbył się Ogólnopolski Turniej 

Dzieci w Sumo oraz Mistrzostwa Polski Młodzików i Młodziczek w sumo. Dzieci 

reprezentujące Koronowo na szczeblu ogólnopolskim zdobyły 1 złoty medal, 5 

srebrnych medali oraz 6 brązowych medali. Wszystkim zawodnikom gratuluję i życzę 

sukcesów sportowych. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – My, Panie radny, też 

się przyłączamy oczywiście do tych gratulacji i tych życzeń. 



Radny Rady Miejskiej Piotr Mitera - Kolejne to będzie zapytanie. Proszę o aktualne 

informacje w sprawie planów dzierżawy działki numer 1/11 numer jednostki rejonowej 

G152 opisanej w księdze wieczystej by1b 00104 2642/2, zwanej zwyczajowo plażą  

w Samociążku. Kolejne zapytanie. W nawiązaniu do prośby mieszkańca, składam 

zapytanie, ile kosztowało nasadzenie i pielęgnacja do dnia dzisiejszego drzew przy 

hali widowiskowo-sportowej w Koronowie, jaka firma dokonała nasadzę,, kto dokonał 

wyboru gatunku drzew i czy sprawdzono wcześniej, czy ten gatunek drzew przyjmie 

się w warunkach wodno- glebowych panujących na tym terenie? Czy zastosowano  

w tym przypadku procedurę przetargową i czy została ona przeprowadzona zgodnie  

z obowiązującymi przepisami? Kto z ramienia Urzędu kontrolował prawidłowość 

dokonania nasadzeń oraz dalszą prawidłową pielęgnację drzew, aby nie uległy 

zniszczeniu? 

Kolejne zapytanie. W dniu 18 maja 2021 roku Sołtys, Rada Sołecka oraz mieszkańcy 

wsi Stary Dwór, złożyli petycję, w której wyrażali sprzeciw wobec realizacji 

przedsięwzięcia polegającego na budowie fermy drobiu na działkach ewidencyjnych 

22/1, 22/4 oraz 25 położonych w miejscowości Stary Dwór, Gmina Koronowo, które 

znacząco oddziałują na środowisko oraz tryb życia mieszkańców. W związku  

z faktem, że petycja nie została skierowana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Koronowie, składam zapytanie jakie jest stanowisko Burmistrza w tej 

sprawie? 

I na koniec wniosek. W związku z objęciem z dniem 1 maja 2021 roku stanowiska 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie przez 

panią Dorotę Maciejewską, składam wniosek o udział Pani dyrektor  

w najbliższej sesji rady miejskiej, celem zaprezentowania planów związanych  

z funkcjonowaniem i rozwojem SP ZOZ w Koronowie. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Kto jeszcze jest  

z Pań, Panów radnych ma zapytania, wnioski, informacje? 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Bogusław Jerzy Guziński - Ja mam jeden wniosek. 

Proszę o zwiększenie miesięcznego limitu wydatków na bieżące utrzymanie dróg i 

akurat proponuję z kwoty 90.000,00 zł, która jest to miesięcznie, na 120.000,00 zł 

brutto. Powyższe uzasadniam tym, że w miesięcznym limicie mieści się bardzo dużo 

zadań, związanych z bieżącym utrzymaniem dróg. Jest to kwota dalece 

niewystarczająca na właściwą jakość dróg, szczególnie gruntowych. Oprócz równania, 

które wystarcza na bardzo krótki okres czasu i tu, jeszcze skomentuję, że nie ma do 



tego walca, to równanie wystarcza na bardzo krótki okres czasu, trzeba więcej 

przesypywać wtedy kruszywem, co generuje niestety wydatki. Dlatego zasadne staje 

się zwiększenie nakładów na bieżące utrzymanie dróg. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Kto jeszcze  

z państwa? Bardzo proszę, Pani Elżbieta Mojzesowicz. 

Radna Rady Miejskiej Pani Elżbieta Mojzesowicz - Pani Przewodnicząca, Wysoka 

Rado. Ja tylko gwoli informacji chciałam przekazać, że wniosek który przedstawił czy 

informacje, którą przedstawił Pan wiceprzewodniczący Tomasz Gordon, została 

złożona na Komisji Finansów, dotyczyła wycinki traw i poboczy wszystkich kategorii 

dróg, od drogi gminnej i taki wniosek został już przekazany.  

Radna Rady Miejskiej Pani Elżbieta Mojzesowicz - I drugie pytanie. Jako zapytanie 

do Pana wiceburmistrza Sławomira Marszelskiego. Chciałbym uzyskać informację, 

dokładnie z podaniem daty, kiedy nastąpi montaż, przeze mnie wciąż wnioskowanej. 

lampy w Bieskowie? Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Kto jeszcze z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos? 

Radny Rady Miejskiej Pan Stanisław Gliszczyński - Pani Przewodnicząca, Wysoka 

Rado, Szanowni Państwo. Ja mam kilka pytań. Czy Pan burmistrz coś na ten temat 

wie, czy mógłby się dowiedzieć i przedstawić to w odpowiedzi, co takiego dzieje się w 

MGOK- u w Koronowie, że w ostatnim okresie kilku dni, czy może dwóch tygodni, trzy 

osoby nagle odeszły z pracy, czyli złożyły wypowiedzenie. 

Drugie pytanie. Co jest powodem, że Młodzieżowa Orkiestra Dęta swoją 

siedzibę zmieniła i aktualnie jest w Bydgoszczy. 

Trzecie pytanie. Proszę o informację jaka jest wysokość zwrotu w 2021  

z budżetu państwa, części wydatków gminy wykonanych w ramach funduszu 

sołeckiego w 2020 roku dla Gminy Koronowo. 

Również pytanie w imieniu mieszkańca. Proszę o wyjaśnienie przedstawionej 

sytuacji, cytuję: "Jako mieszkaniec Gminy Koronowo, jestem zaniepokojony obecną 

sytuacją związaną z kwestią wywozu nieczystości z przydomowych oczyszczalni.  

W latach ubiegłych zbiorniki przydomowych oczyszczalni mogli opróżniać 

przedsiębiorcy z rejonu naszej gminy. Obecnie szukałem kogoś, kto mógłby wykonać 

taką usługę u mnie w domu. Od wszystkich kolejnych potencjalnych wykonawców 

słyszałem, że nie otrzymali zgody na opróżnianie przydomowych oczyszczalni. 

Obdzwoniłem wszystkich usługodawców tego typu z oficjalnej listy na stronach Urzędu 



Miasta. Takie usługi oferuje jedynie koronowska oczyszczalnia czyli Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, cena około 1000 zł. Dodatkowo musiałbym 

podpisać umowę na wyłączność takich usług. Dotychczas koszt takiej usługi nie 

przekraczał 300 zł. Ostatecznie znalazłem firmę spoza naszej gminy, która opróżniła 

zbiornik, wystawiła fakturę zażądała 290 zł za usługę i nie żądała wyłączności. 

Szanowny Panie, w naszej Gminie pojawił się monopol, a to źle wpływa na interes 

mieszkańców gminy. Byłbym wdzięczny gdyby zainteresował się Pan opisaną sprawą, 

w imię dobrze pojętego interesu mieszkańców". Koniec cytatu. 

I drugie pytanie. W związku z wypłaconymi nagrodami w miesiącu maju  

w Urzędzie Miejskim 2021 roku, proszę o informacje: z jakiego tytułu przyznane były 

nagrody oraz na podstawie jakich przepisów; ilu pracownikom przyznano nagrodę,  

a ilu jej nie otrzymało; jaka była najniższa kwota nagrody jaka najwyższa, chodzi mi  

o kwoty brutto- netto, jakie kryteria zastosowano przyznając kwoty nagrody, jakie 

kwoty otrzymali pracownicy brutto- netto. Proszę o wykaz z podziałem na kadrę 

zarządzającą w Urzędzie Miejskim i poszczególnych pracowników Urzędu Miejskiego. 

W przypadku odmowy, proszę o podanie podstaw prawnych takiej tej decyzji. 

I jeden wniosek, jeżeli mogę prosić. To zwracam się z prośbą, z wnioskiem  

o zamontowanie progów zwalniających na ulicy Aleja Jana Pawła II na wysokości 

przejścia dla pieszych i rowerzystów. Obecnie ruch pojazdów jest wzmożony,  

a użytkownicy tej ścieżki, jak również to też duże natężenie. Montaż progów 

zwalniających zgodnych z przepisami zdecydowanie poprawi bezpieczeństwo 

naszych użytkowników, chodzi mi tutaj, przede wszystkim, o rowerzystów, osoby 

piesze i poruszające się na rolkach. Wielokrotnie byłem świadkiem sytuacji nagłego 

hamowania pojazdów poruszających się z dużą prędkością, aby przepuścić 

rowerzystów w miejscu do tego przeznaczonym, aby przejść z jednej strony ulicy  

Al. Jana Pawła II na drugą, tam gdzie jest wyznaczone przejście dla pieszych. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Kto jeszcze  

z Państwa chciałby zabrać tutaj głos i zadać pytanie, złożyć wniosek lub informację? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Bardzo proszę, nasz 

mieszkaniec chciałby zabrać głos. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem, bardzo 

proszę o wyrażenie zgody przez Radnych Rady Miejskiej. 

Kto jest za? –  16 głosów 



Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? –  4 głosy 

Nieobecni Radni: Katarzyna Karwat. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Zatem bardzo 

proszę, zapraszam Pana na mównicę. 

Mieszkaniec Koronowa - Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, Panie Burmistrzu, 

Szanowni mieszkańcy Koronowa przede wszystkim. Chciałbym się odnieść tutaj  

do informacji Pana burmistrza, a może przerwę poczekam, żeby Pan burmistrz słyszał. 

Tak? Bardzo dobrze. W informacji Pana burmistrza znalazły się zapisy dotyczące 

udziału kierownictwa, szerokiego udziału kierownictwa, w konferencjach między 

innymi wideokonferencji dotyczącej programu "Kolej Plus", wideokonferencji  

z udziałem wojewody, brak tematów w opisie, wideokonferencji Enea SA, 

wideokonferencji fundacji Aktywnego Rozwoju Metropolii Bydgoszcz, spotkanie  

z posłem na sejm, udział w targach, Krajowe Dni Pola w Minikowie, spotkanie  

z zastępcą dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad- było tutaj 

kwestia dróg poruszana, VIII Kongresie Zarządzania Administracją Samorządową- 

inne w których realizowane były przez zadania reprezentacyjne w spotkaniach  

z mieszkańcami Koronowa, czy to Pana burmistrza, czy jego zastępców.  

I wyprzedzająco proszę, chciałbym tutaj zapytać. Czy najważniejsze, choć  

w ostatnim czasie, zauważona jest zarówno, przeze mnie jak i innych mieszkańcy 

Gminy Koronowa, niechęć do bezpośrednich spotkań Pana burmistrza i jego 

urzędników. I wyprzedzająco, proszę się nie zasłaniać pandemią, ponieważ udział 

Państwa w bezpośrednich kontaktach takich jak: stulecie Nadleśnictwa Różanna, 

udział w zawodach jeździeckich, udział w zawodach rolkarskich, zupełnie neguje 

obawy Państwa zagrożeniem epidemiologicznym. Przechodząc do pytania, Szanowni 

Państwo, jaka jest dodana, dla Gminy i mieszkańców, wartość z odbytych spotkań, 

wideokonferencji w przedmiotowym zakresie. Czyli to co wnosiły te spotkania. Jakie 

owoce zbierzemy dla naszej społeczności lokalnej? Kolejna rzecz,  

w sprawozdaniu z działań wydziałów znalazło się między innymi dane dotyczące 

działań i na ich podstawie proszę teraz o informację: na jaki czas, za jaką kwotę i jaki 

zakres usług w działaniach w ramach podpisanej umowy, realizować będzie 

Spółdzielnia Socjalna "Koronowianka". Jaki jest stan nawierzchni ścieżki rowerowej na 

odcinku od ulicy Pomianowskiego do Tryszczyna, która została objęta kontrolą. Taka 



kontrola była, niestety informacji takiej nie ma. Jak realizowano sprawę niedrożnych 

rowów melioracyjnych w Bytkowicach, w Dziedzinku, a zwłaszcza Wtelnie, albowiem 

w informacji pisze się tylko o ich realizowaniu, jakie są efekty tych działań. Co 

przyniesie dla Koronowa Program Partnerstwa Wodnego w Powiecie Bydgoskim po 

odbyciu trzeciego już spotkania w omawianym zakresie? Kolejno, sądzę że dbałość o 

przyrodę i o zwierzęta, koty, psy dotyczy życia codziennego  

i obowiązków wynikających z przepisów ustawowych i nie wymaga od burmistrza 

przedstawienia informacji, aż w sześciu odrębnych punktach, chyba że to jest tak 

bardzo istotne. Jak urzędnicy gminy dotarli do osób posiadających budynki pokryte 

azbestem i jak rozpropagowali i przedstawili informacje dotyczące możliwości 

uzyskania dotacji i wynikających z tego korzyści? Na jakim etapie jest usunięcie 9 

zgłoszeń awarii oświetlenia drogowego, jak zostało podane że do 12 kwietnia 5  

z nich zostało usuniętych, ale od 12 kwietnia minęło już do dzisiaj dobre 2 miesiące. 

Kolejna rzecz. Tutaj jeden z Państwa radnych nie zagłosował, żebym uzyskał 

możliwości wypowiedzenia się, więc z własnego doświadczenia mam wrażenie, że dla 

kierownictwa spółki ZGKIM zima trwa bardzo długo, albowiem do chwili obecnej droga 

gruntowa w Koronowie w ulicy Kąkolowej, gdzie mieszkam, jej utrzymanie pozostawia 

wiele do życzenia. No chyba że brać pod uwagę odcinek 30 m od ulicy Kotomierskiej, 

a nie jej całość. Przypominam sobie, że Pan burmistrz w wyborach do rady, 

wystartował z mojego okręgu wyborczego. Dodam tylko, że kazano przy zgłoszeniu 

czekać, aż wody roztopowe ustąpią. Nic dodać, nic ująć w takim rozumowaniu 

telefonicznego wniosku o konieczności działań naprawczych. I kolejna rzecz, ostatnia 

już. Biorąc pod uwagę niechęć Pana burmistrza do bezpośrednich spotkań z 

mieszkańcami, w mojej osobie, ale nie tylko jak wiem to pokazują mi inni mieszkańcy 

Gminy, w swoim ostatnim pytaniu przedstawiam ponownie prośbę  

o spotkanie. Może w nawale pracy zostanie wygospodarowana chwila, tak jak to miało 

miejsce 20 marca, kiedy rozpoczynała się pandemia, a do spotkania z Panem 

burmistrzem dojdzie do skutku, mimo szeregu obowiązków i spotkań, o których 

wspomniałem na początku. Dziękuję. Myślę, że Pan burmistrz ustnie odniesie się do 

tych pytań i przedstawi to, jak to wygląda, wszystkim mieszkańcom Koronowa, a nie 

tylko na piśmie. Dziękuję. 

 



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Dziękuję uprzejmie. 

Szanowni Państwo, ja jeszcze korzystając teraz z chwili, ponieważ do odpowiedzi 

jeszcze teraz nie przechodzimy, pozostajemy w tym punkcie zapytania, wnioski  

i informacje. Otóż Szanowni Państwo, 25 czerwca nauczyciele i uczniowie zakończyli 

pełen pracy i trudu rok szkolny 2020/ 2021. Był on szczególnym wyzwaniem dla 

wszystkich, także dla rodziców, dla uczniów w czasie pandemii. W tym momencie 

chciałabym złożyć w imieniu Rady Miejskiej serdeczne podziękowania dyrektorom 

placówek oświatowych, nauczycielom, pracownikom oświaty za ich zaangażowanie w 

pracy z dziećmi i młodzieżą. Samej młodzieży i dzieciom natomiast pragnę 

pogratulować sukcesów w nauce. Szanowni radni, mieszkańcy Koronowa pragnę 

podkreślić, że wysiłek naszych pedagogów w tym roku okazał się bardzo owocny, pod 

ich kierunkiem dzieci osiągnęły spektakularne sukcesy w konkursach przedmiotowych 

różnego szczebla. Możemy pochwalić się laureatami i finalistami. Ignacy Paderewski 

powiedział: "Inwestowanie w wiedzę przynosi zawsze największe zyski". Dziękujemy 

Wam nauczyciele za zaangażowanie, za zainwestowanie swojego czasu, serca i 

energii, by dzieci i młodzież mogły rozwijać swoje talenty  

i pasje. Rodzicom zaś gratulujemy sukcesów ich dzieci. Szanowni Państwo, Rada 

Miejska i Burmistrz Koronowa pragną osobiście podziękować nauczycielom  

i uczniom za ich osiągnięcia, rodzicom uczniów, co myślę nastąpi na jednej  

z kolejnych sesji.  

 

17. Składanie interpelacji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Szanowni Państwo, 

przechodzimy teraz do punktu siedemnastego porządku obrad sesji, to jest do 

składania interpelacji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Bardzo proszę, kto 

z Pań, Panów radnych chciałby złożyć interpelację?  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Nie widzę. To ja 

pozwolę sobie złożyć.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Składam 

interpelacja w sprawie weryfikacji i zmiany obwodów szkolnych w Gminie Koronowo. 

W niektórych szkołach niski nabór do klas pierwszych zagraża istnieniu klas na 

poszczególnych poziomach. Nauka niektórych przedmiotów odbywa się w klasach 



łączonych, natomiast w innych placówkach nauka odbywa się na zmiany, ze względu 

na zbyt liczne roczniki. I druga Interpelacja, w sprawie budynku szkoły SP 2 w 

Koronowie. Budynek szkoły podstawowej Nr 2 w Koronowie wymaga 

natychmiastowych, niezbędnych działań naprawczych i remontowych. Stan budynku 

obecnie zagraża bezpieczeństwu uczniów i kadry nauczycielskiej. Proszę  

o przedstawienie planów remontowych wyżej wymienionej placówki oraz 

zabezpieczenia w budżecie gminy środków finansowych na ten cel, aby zapobiec 

dalszej degradacji obiektu szkolnego. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Czy jeszcze ma ktoś 

z Państwa jakieś interpelacje? Nie widzę. 

 

18. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Zatem 

przechodzimy do punktu osiemnastego porządku obrad sesji, do odpowiedzi na 

interpelacje, wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Bardzo proszę, Pan 

burmistrz zabierze głos. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Pani Przewodnicząca, Wysoka 

Rado. Zaczynając od zapytania wniosku Pana radnego Gordona. Jak najbardziej 

zgłosiłem tę sprawie na spotkaniu, które odbyło się w GDDKiA w zeszły poniedziałek. 

To jest też przyczynek do tego, co dają te spotkania. Myślę że zaczęli kosić. Zajmę się 

też powiadomieniem dróg powiatowych. Nasze drogi, jak dostałem informację od 

prezesa, przed dosłownie minutą, koszenie dróg gminnych już się odbywa, tak samo 

generalna kosi od wczoraj. Zgadza się tutaj, ale będziemy jeszcze drogi powiatowe 

tutaj, że tak powiem, delikatnie popychać do tego. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o wnioski Pani 

przewodniczącej, w większości tak jak przystanek, nazwa ulicy, czy tablica, to są 

wnioski, które muszą być na piśmie, bo w tym momencie nie jestem w stanie tutaj.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o Pana radnego 

Raddatza. Budowa ulicy Tyrakowskiego, ulicy Krótkiej, jak najbardziej zgadzam się  

z tym wnioskiem, jednak metraże trzeba będzie ulicy Tyrakowskiego wykonać  



w całości projektem z pozwoleniem na budowę, gdyż to co zostało wykonane nie 

mamy na to żadnego potwierdzenia, żadnej dokumentacji, żadnego pozwolenia, 

szukamy dokumentów, ale nigdzie nic się nie znajduje.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o odpowiedź dla Pani 

radnej Szymczak. Bardzo dziękuję, ale to podziękowanie należy się moim 

współpracownikom i mieszkańcom, gdyż ja osobiście nie mogłem w tym w momencie 

być.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o radną Pubanc. Płatny 

parking na Pieczyskach, wiem że już zaczęliśmy procedurę, pracujemy nad tym, aby 

od przyszłego roku można było, gdyż tak jak się z Panią tutaj całkowicie zgadzam, 

wszystkie tego typu obiekty, a nasz obiekt będzie wspaniale dofinansowany, będzie w 

końcu wizytówką tej gminy. Żebyśmy chociaż na odbiór tych odpadów zarobili poprzez 

parking.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - I jeśli chodzi o radną Holkę, to 

oczywiście przekażę ten wniosek do komisji mieszkaniowej. Jeśli będziemy 

dysponować lokalami to myślę, że komisja na pewno się przychyli do tego wniosku.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o Pana radnego Miterę, 

sprawę plaży w Samociążku, omawiałem to na zebraniu sołeckim, ale odpiszę Panu 

ze wszystkimi datami na piśmie w tym temacie, chyba że życzy Pan sobie ustnie tutaj? 

Dobrze.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - I wniosek mieszkańca Pana K., ile 

kosztowało nasadzenie i pielęgnacja drzew, oczywiście otrzyma Pan też na piśmie. 

Wiem tylko ze sprawdzenia tego stanu wczoraj, z dnia wczorajszego, to wygląda to 

tak, że jak my robimy przetarg na nasadzenie, czy zapytanie ofertowe na nasadzenia 

to wykonawca bierze odpowiedzialność za te nasadzenia i on ma o to dbać, nas 

interesują drzewa, a nie suche drzewa, więc jeśli jakiekolwiek ma ubytek w koronach 

czy w korzeniach i tak dalej, to nas to nie interesuje, mają być naprawione i będą 

naprawione. Jeśli chodzi o fermy drobiu. Oczywiście również dostanie Pan na piśmie.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o Pana 

wiceprzewodniczącego Guzińskiego, zwiększyć bieżące utrzymanie dróg z 90.000,00 

do 120.000,00 Też zgadzam się z tym wnioskiem. Zwiększyliśmy jak Pan doskonale 

pamięta z 70 na 90. Myślę, że faktycznie po takiej zimie chociażby zwiększyć limity 

tych wydatków, już byłoby wskazane, tutaj zgadzam się z Panem.  



Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o Panią radną 

Mojzesowicz, to jak najbardziej odpowiedź będzie na piśmie chyba, że Pan burmistrz 

Marszelski może teraz odpowiedzieć. 

Zastępca Burmistrza Pan Sławomir Stefan Marszelski – Nie, dzisiaj nie ma tego 

pracownika, jest na urlopie. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o Pana radnego 

Gliszczyńskiego, "co takiego dzieje się M-GOK", zlecę kontrolę przedmiotową w tej 

sprawie. Dlaczego orkiestra zmieniła siedzibę, też oczywiście dopytam Pani dyrektor. 

Jeśli chodzi o oczyszczalnie, dowiemy się od prezesa, zlecę mu kontrolę w tej materii. 

Jeśli chodzi o wniosek, zostanie on przekazany do Gminnego Zarządu Dróg.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o interpretację Pani 

Szulty-Romanik mogę najpierw tutaj odpowiedzieć, a potem panu Mariuszowi tak?  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli chodzi o interpelację Pani 

Szulty-Romaniuk, jeśli chodzi o obwody szkolne, jest to kompetencja rady miejskiej. 

Jeśli zaś chodzi o szkołę nr 2 to myślę, że odpowiedz na to na piśmie, ale było wspólne 

posiedzenie komisji na wniosek Pani radnej Szymańskiej i gdzie postulowaliśmy tutaj 

o wybranie: czy robimy remont szkoły Nr 2, czy robimy rozbudowę szkoły w 

Wierzchucinie, Państwo zdecydowaliście tak. Więc jaki wniosek jest tutaj do mnie? Nie 

bardzo rozumiem. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Taki wniosek Panie 

burmistrzu, że na ostatniej komisji oświaty byliśmy z komisją w szkole na rozmowie z 

Panem dyrektorem i widzieliśmy jakie szkody poczyniła ostatnio ulewa tam w szkole, 

tak że myślę, że dobrze by było, się zainteresować tym tematem. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Ja jestem tym tematem jak 

najbardziej zainteresowany i starałem się Państwa przekonać, że najpierw 

remontujemy zasób, który mamy, gdzie mamy dwuzmianowość i chodzi tam przeszło 

800 bodajże dzieci i najbardziej mnie to interesowało, ale Państwo zdecydowaliście 

tak.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Jeśli zaś chodzi o naszego gościa 

Pana Mariusza, to ja bym chciał tylko sprecyzować, bo nie byłem w stanie nadążyć 

pisarsko za Pana tokiem myślenia. Jeśli chodzi o spotkania, "co z nich wynika". Proszę 

mi powiedzieć, o które konkretnie spotkanie Pan pyta? Czy o wszystkie? Bo mogę 

referować każde w GDDKiA, w Kolei plus, każde po kolei. Któreś konkretnie Pana 

interesuje, czy chodzi Panu po prostu o Targi Rolne w Minikowie?  



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk –  Ja przepraszam, bo 

musiałby Pan podejść do mikrofonu, ponieważ nie będzie to słyszalne w trakcie 

transmisji. Bardzo proszę o podejście do mównicy. 

Mieszkaniec Koronowa - Szanowni Państwo. Jeszcze raz króciutko. Jest dużo 

informacji, natomiast ciężko coś wywnioskować z tych czterech, czy pięciu stron. Tam 

jest dużo informacji jeszcze powiem w tym aspekcie, dużo informacji na pewno 

przygotowanych przez pracowników urzędu miejskiego w takich zapisach jak: 

wnioskowano, udostępniono, co one Państwu radnym przynoszą? A w kwestii tych 

konferencji jakie na przykład, przykładowo strzelę, udział Pana wiceburmistrza  

w Minikowie. Jaka jest wartość dodana udziału Pana wiceburmistrza w tym 

przedsięwzięciu, które tam się odbyło?  

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Dziękuję. Bardzo 

proszę Panie burmistrzu.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Na targach rolnych, tak jak tutaj 

Pan wyżej wspomniał, w Minikowie odbywały się rozliczne panele dyskusyjne na 

przykład jeśli chodzi o podatek rolny, nowatorskie możliwości w rolnictwie. Pan 

program zna, a Pan Burmistrz Marszelski był tam prywatnie, więc nie rozumiem. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Teraz odpowiada 

Pan burmistrz tak, bardzo proszę Pan burmistrz.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Pan burmistrz Marszelski był tam 

prywatnie, ja się cieszę, że chce się dokształcać w czasie prywatnym i nie będę Mu 

tutaj stwarzał problemów z tej materii. Czy jakieś jeszcze inne szkolenia Pana 

interesują? Może w GDDKiA? Może Kolej Plus, w której Pan burmistrz Kazimierski 

uczestniczył? Czy jakieś inne Pana jeszcze interesują? Dobrze, no to na przykład 

odmówione. Jeśli chodzi o spotkania. Z kim i kiedy odmówiłem spotkania? Spotkania 

między falami epidemii odbywały się tu na sesyjnej i odbywają się w dalszym ciągu. 

Ostatnio dwa tygodnie temu byłem na spotkaniu, wówczas gdy Pan mnie nagrywał do 

czego Pan się przyznał, było spotkanie czy nie było? Spotkaliśmy się czy nie 

spotkaliśmy się?  

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Stefan Marszelski - Ja może 

dodam notatkę. 8 czerwca, wtorek, godzina 16:50, nie był Pan, że tak powiem 

zamówiony, przedstawił Pan bardzo trudny problem, rozmawiał Pan ze mną.  



Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Szanowny Panie 

Burmistrzu, przepraszam że wchodzę w słowo, ale myślę że nie jest to teraz miejsce i 

czas żeby punktować się wzajemnie, jeżeli tu kolejne odpowiedzi są, to bardzo proszę 

ustosunkować się do kolejnego. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Ja chcę tylko wiedzieć, z kim  

i kiedy się nie spotkałem, tylko to chciałem wiedzieć, dziękuję. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Dziękuję. Tak, to już 

jest koniec odpowiedzi. Szanowni Państwo, jeszcze? Resztę odpowiedzi Pan 

burmistrz przekaże na piśmie. 

 

 

 

 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta — Romaniuk – Szanowni Państwo 

wobec wyczerpania porządku obrad dzisiejszej sesji, zamykam obrady XLII sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie, dziękuję. 

Sesja trwała od godziny 12:00 do godziny 14:43. 
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